
PROTOKÓŁ Nr 111/2024

z III Sesji IX Kadencji Rady Miasta Szczecinek odbytej dnia 18 czerwca 2024 r. 
w Sali Posiedzeń Urzędu Miasta Szczecinek

pełna relacja audio-video z sesji RM dostępna na stronie BIP Urzędu Miasta Szczecinek 

https://www.hdsystem.pl/fms/video/index.php?streamName=szczecinekses

Ustawowy skład Rady Miasta Szczecinek: 21 radnych.

Uprawnionych na dzień 18.06.2024 r. do wzięcia udziału w sesji i do wzięcia udziału w głosowaniu: 20 radnych.

Obecnych: 19 radnych, według załączonej listy obecności.

Nieobecna radna: Krystyna Kaszewska.

Rozpoczęcie Sesji Rady Miasta Szczecinek: godz.: 9:00.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- przywitała zebranych,

- stwierdziła prawomocność obrad i wymagane kworum,

- otworzyła III sesję RM, przedstawiając porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 23.05.2024 r.

3. Raport o stanie Miasta Szczecinek za 2023 rok.

4. Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Szczecinek wotum zaufania.

5. Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2023 rok oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu za 2023 rok.

6. Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Szczecinek absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2023 

rok.

7. Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Szczecinek na 2024 rok.

8. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2024 rok.

9. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2024 - 2036.

10. Uchwała w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji z przeznaczeniem na pokrycie 

kosztów zakupu samochodu typu furgon patrolowy oznakowany na rzecz Komendy Powiatowej Policji 

w Szczecinku.

11. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek.

12. Uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta Szczecinek w okresie od 1 lipca 2024 r. do 31 grudnia 

2024 r.

13. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LXI/548/2023 Rady Miasta Szczecinek z dnia 27 kwietnia 2023 r. 

w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich 

pobierania.

14. Uchwała w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego Miasta 

Szczecinek.
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15. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr II/5/2024 Rady Miasta Szczecinek z dnia 23 maja 2024 r. w sprawie 

powołania stałych Komisji Rady Miasta Szczecinek i określenia przedmiotu ich działania.

16. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LXVI/612/2023 Rady Miasta Szczecinek z dnia 23 listopada 2023 r 

w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie, roboty budowlane przy zabytku wpisanym 

do rejestru zabytków lub ujętym w gminnej ewidencji zabytków, położonym na terenie miasta Szczecinek, 

w związku z dofinansowaniem inwestycji z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków.

17. Uchwała w sprawie wyznaczenia osób do reprezentowania Miasta Szczecinek w Związku Miast i Gmin Dorzecza 

Parsęty.

18. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr X/54/90 Rady Miasta w Szczecinku z dnia 12 listopada 1990 r. w sprawie 

przystąpienia do Związku Miast Polskich.

19. Uchwała w sprawie rezygnacji Miasta Szczecinek z członkostwa w Stowarzyszeniu Gmin, Powiatów i Województw 

„DROGA S11”.

20. Uchwała w sprawie wystąpienia Miasta Szczecinek ze Stowarzyszenia Wał Pomorski 1945.

21. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta.

22. Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nie objętej tematyką sesji.

23. Informacja z działalności Burmistrza Miasta.

24. Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza.

25. Wnioski i oświadczenia radnych.

26. Zakończenie sesji.

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- poinformował, że chciałby jako autopoprawkę wycofać pkt nr 20 „Uchwała w sprawie wystąpienia Miasta 

Szczecinek ze Stowarzyszenia Wał Pomorski 1945”.

Krzysztof Zawada Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji:

- zwrócił się z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad punktu dot. uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działania Burmistrza Miasta Szczecinek,

- dodał, że skarga została rozpatrzona i zaopiniowana przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji,

- poinformował, że radni otrzymali materiały przed sesją.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- zapytała, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad?,

- poinformowała, że pkt 20 „Uchwała w sprawie wystąpienia Miasta Szczecinek ze Stowarzyszenia Wał 

Pomorski 1945” zostanie wycofany i w ten pkt 20 zostanie wprowadzona propozycja zgłoszona przez Pana 

Zawadę Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania nad zmianą porządku obrad.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” zagłosowała za zmianą porządku obrad.
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Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- przedstawiła porządek obrad po zmianie:

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 23.05.2024 r.

3. Raport o stanie Miasta Szczecinek za 2023 rok.

4. Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Szczecinek wotum zaufania.

5. Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2023 rok oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu za 2023 rok.

6. Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Szczecinek absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2023 

rok.

7. Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Szczecinek na 2024 rok.

8. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2024 rok.

9. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2024 - 2036.

10. Uchwała w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji z przeznaczeniem na pokrycie 

kosztów zakupu samochodu typu furgon patrolowy oznakowany na rzecz Komendy Powiatowej Policji 

w Szczecinku.

11. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek.

12. Uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta Szczecinek w okresie od 1 lipca 2024 r. do 31 grudnia 

2024 r.

13. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LXI/548/2023 Rady Miasta Szczecinek z dnia 27 kwietnia 2023 r. 

w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich 

pobierania.

14. Uchwała w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego Miasta 

Szczecinek.

15. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr II/5/2024 Rady Miasta Szczecinek z dnia 23 maja 2024 r. w sprawie 

powołania stałych Komisji Rady Miasta Szczecinek i określenia przedmiotu ich działania.

16. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LXVI/612/2023 Rady Miasta Szczecinek z dnia 23 listopada 2023 r. 

w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie, roboty budowlane przy zabytku wpisanym 

do rejestru zabytków lub ujętym w gminnej ewidencji zabytków, położonym na terenie miasta Szczecinek, 

w związku z dofinansowaniem inwestycji z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków.

17. Uchwała w sprawie wyznaczenia osób do reprezentowania Miasta Szczecinek w Związku Miast i Gmin Dorzecza 

Parsęty.

18. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr X/54/90 Rady Miasta w Szczecinku z dnia 12 listopada 1990 r. w sprawie 

przystąpienia do Związku Miast Polskich.

19. Uchwała w sprawie rezygnacji Miasta Szczecinek z członkostwa w Stowarzyszeniu Gmin, Powiatów i Województw 

„DROGA S11”.

20. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana E.Ś. na działania Burmistrza Miasta Szczecinek.

21. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta.

22. Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nie objętej tematyką sesji.
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23. Informacja z działalności Burmistrza Miasta.

24. Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza.

25 Wnioski i oświadczenia radnych

26. Zakończenie sesji.

Ad.2.
Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 23.05.2024 r.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- poinformowała, że protokół był wyłożony w Biurze Rady Miasta i w Biuletynie Informacji Publicznej,

- w związku z brakiem uwag do protokołu, przystąpiła do głosowania nad nim.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” przyjęła protokół z dnia 23.05.2024 r.

Ad.3.
Raport o stanie Miasta Szczecinek za 2023 rok.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- otworzyła dyskusję.

Joanna Pawłowicz radna:

- przywitała wszystkich zebranych na sali,

- stwierdziła, że raport o stanie Miasta Szczecinek jest dokumentem bardzo obszernym i wnikliwym,

- podziękowała autorom za precyzyjne i czytelne przedstawienie informacji o stanie miasta,

- poinformowała, że w raporcie skupiła się na 3 obszarach,

- jako pierwszy wymieniła obszar dot. liczby urodzeń dzieci na terenie naszego miasta,

- stwierdziła, że obserwujemy spadek urodzeń dzieci w stosunku do lat ubiegłych, co jest niepokojące,

- dodała, że stajemy się populacją starzejące się, spada liczba przyszłych mieszkańców Szczecinka,

- poinformowała, że jest do wykorzystania przestrzeń na terenie miasta, którą można zagospodarować 

z korzyścią dla mieszkańców,

- stwierdziła, że zaobserwowała zwyżkę liczby młodych ludzi, która znajduje się poza terenem naszego 

powiatu, a chętnie przyjeżdża do naszych szkół średnich ze względu na ciekawą ofertę edukacyjną np. 

technik weterynarii, leśnictwa czy alternatywnych źródeł energii,

- poinformowała, że jest świetna baza dydaktyczna i wyniki dydaktyczne zachęcają młodzież do przyjazdu do 

Szczecinka i w niektórych jednostkach ten poziom wynosi 40%,

- stwierdziła, że ww. młodzież mieszka, odżywia się, korzysta z propozycji kulturalnych Miasta i tworzy wartość 

dodatnią dla rozwoju naszego miasta i przedsiębiorców,

- poinformowała, że należy stworzyć dla młodych ludzi atrakcyjne warunki propozycji zawodowych i opłat 

lokalnych na nie najwyższym poziomie,
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- przekazała, że przeprowadziła ankietę, z której wynika, że młodym ludziom podoba się Szczecinek, jest 

atrakcyjny, przyjazny ale propozycja zawodowa nie zachęca do pozostania w naszym mieście i wyjeżdżają do 

większych miast,

- dodała, że jest to problem na poziomie globalnym,

- uważa, że jako Miasto powinniśmy się zastanowić, jak wypracować pewne działania, żeby zachęcić 

napływową młodzież do pozostania w naszym mieście,

- podsumowała, że jest istotne, że za każdym uczniem idą pieniądze,

- następnie zwróciła uwagę na drugi obszar, dotyczący naszego środowiska i poinformowała, że raport 

Głównego Inspektora Ochrony Środowiska za 2023 rok dla Szczecinka jest bardzo optymistyczny,

- poinformowała, że nie notujemy przekroczeń w zakresie pyłu zawieszonego PM10, PM2,5, a w przypadku 

benzoapirenu obserwujemy spadek,

- dodała, że na dwóch stacjach pomiarowych Szczecinka nie obserwujemy przekroczeń,

- wspomniała, że w raporcie zabrakło informacji o formaldehydzie ale jest on na bieżąco monitorowany przez 

szczecinecki sanepid i łatwo do tych informacji dotrzeć,

- podsumowała, że jakość powietrza w Szczecinku jest zadowalająca i jest to wynikiem działań: emisji 

powierzchniowej, emisji liniowej, emisji punktowej,

- poinformowała, że trzecim obszarem, o którym chciałaby powiedzieć, jest rekultywacja jeziora Trzesiecko,

- przekazała, że niedawno uczestniczyła w konferencji naukowej, która była zorganizowana przez Centrum 

Edukacji Ekologicznej i Rewitalizacji Jezior i poinformowała, że udało się odciąć źródła zanieczyszczeń, które 

dostawały się do naszego jeziora,

- stwierdziła, że bardzo ciekawy wykład przedstawił Pan Tomasz Wajsowicz pracownik Urzędu Miasta 

Szczecinek Wydziału Ochrony Środowiska,

- podsumowała, że jest wiele kwestii w raporcie o stanie Miasta, które można by poruszyć ale te działania, które 

są podejmowane służą mieszkańcom.

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- poinformował, że z uwagą wysłuchał Pani radnej Joanny Pawłowicz i miło jest słyszeć z ust radnej pochwały 

na temat środowiska,

- dodał, że z dnia na dzień można środowisko zanieczyścić ale żeby zmienić pozytywnie jest to długofalowa 

praca,

- stwierdził, że wieloletnie umowy m.in. z Kronospanem, ta mapa drogowa, która została wyznaczona, 

zadziałała, filtry mokre, to spowodowało, że zanieczyszczeń w powietrzu jest mniej,

- poinformował, że przekroczenia, które były przez wiele lat obserwowane w pyle PM10 i PM2,5 w dużej mierze 

dotyczyły zanieczyszczeń z przydomowych kotłowni i wieloletni program, który został wdrożony wymiany 

kotłów nieekologicznych na ekologiczne spowodował, że wyniki są dobre,

- stwierdził, że jeżeli chodzi o lotne związki organiczne i formaldehyd, to wyniki są lepsze ale formaldehyd 

jeszcze pojawia się w powietrzu i jest to związane z suszeniem drewna przy produkcji płyty wiórowej, 

meblowej,
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- dodał, że wiąże olbrzymie nadzieje, że państwo polskie otworzy możliwość fabrykom produkującym płytę 

meblową i fabrykom mebli, na to żeby produkowano płyty z drewna poużytkowego, które ma taką zaletę, że 

jest suche, w związku z tym wprowadzanie go do produkcji powoduje, że o kilkadziesiąt % mniej lotnych 

związków organicznych przedostaje się przy produkcji z drewna suchego do atmosfery,

- dodał, że drewno mokre suszone powoduje, że pojawia się w powietrzu formaldehyd,

- podsumował, że w Ministerstwie Środowiska trwają prace na tym tematem,

- nawiązując do wyludniania się Szczecinka, stwierdził, że tak się dzieje prawie wszędzie, a małe i średnie 

miasta są szczególnie narażone,

- poinformował, że metodą na zatrzymanie młodych ludzi, którzy przyjeżdżają do Szczecinka, żeby się kształcić 

w szkołach ponadpodstawowych jest otwieranie kolejnych kierunków studiów i nad tym będzie pracował,

- dodał, że są prowadzone rozmowy z Politechniką Koszalińska, z Kronospanem, a wkrótce będzie próbował 

porozumieć się z fabryką Schneidera,

- podsumował, że jeśli młodzi ludzie zostaną w Szczecinku w szkole ponadpodstawowej i na studiach, to są 

większe szanse, żeby osiedlili się w naszym mieście,

- zwrócił uwagę na temat stanu wody jeziora Trzesiecko, powiedział o tym na konferencji i przyznał, że to co 

było robione przez wiele lat było słuszne,

- stwierdził, że najważniejsze jest aby ograniczyć dopływy biogenów do jeziora,

- zadeklarował, że w ciągu najbliższych lat zrobi wszystko, żeby jeszcze raz zinwentaryzować wszystkie cieki, 

które doprowadzają biogeny do wód jeziora Trzesiecko i tak je zabezpieczyć, żeby trend, który widzimy od 

wielu lat był trendem stałym, żeby nie było zakwitów sinic, żebyśmy cieszyli się z jeziora.

Joanna Pawłowicz radna:

- podziękowała Burmistrzowi za wypowiedziane słowa,

- zwróciła uwagę, że nie tylko Wydział Ochrony Środowiska w Ratuszu ale Przedsiębiorstwo Wodociągów 

i Kanalizacji zaangażowało się i prowadzi badania wód opadowych i również za to bardzo dziękuje.

Marek Ogrodziński Przewodniczący Klubu Radnych „KKW Koalicja Obywatelska”

- podziękował za wypowiedziane słowa, bo to świadczy o tym, że skład poprzedniej Rady Miasta wraz 

z Burmistrzem dokonał dobrej pracy i dodał, że ta praca jest kontynuowana od kilkunastu lat, zapoczątkował 

ją kilka lat temu Burmistrz Jerzy Hardie-Douglas wspólnie ze swoim zastępcą Danielem Rakiem 

i konsekwencja w postępowaniu doprowadziła do tego, że jednym głosem mówimy o sukcesach, zwłaszcza 

w zakresie ekologii,

- odniósł się do demografii i poinformował, że jest to duży problem,

- stwierdził, że ubiegły rok zakończył się spadkiem urodzin w Polsce o 100 tyś. dzieci, czyli z 400 tyś na 300 tyś. 

dzieci,

- dodał, że żadne programy demograficzne wprowadzone przez poprzedni rząd nie przyniosły skutku, ani nawet 

nasze becikowe 1000+,
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- stwierdził, że rozwój szkolnictwa w szkołach podstawowych, ponadpodstawowych i rozpoczynanie kierunków 

zewnętrznych na uczelni spowoduje pozostawienie młodych mieszkańców w Szczecinku, trzyma kciuki, żeby 

to się udało i Szczecinek dalej się rozwijał,

- jeszcze raz podziękował ze wypowiedziane miłe słowa,

- podziękował kolegom i koleżankom, którzy pracowali w Radzie Miasta i Panu Burmistrzowi Danielowi Rakowi.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- przypomniała radnym, że raportu o stanie miasta się nie głosuje.

Ad.4.

Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Szczecinek wotum zaufania.

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja w 4-osobowym składzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę:

Nr 111/11/2024
w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Szczecinek wotum zaufania.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.5.
Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2023 rok oraz sprawozdania z wykonania budżetu za 

2023 rok.

Maciej Batura Przewodniczący Komisji Rewizyjnej:

- poinformował, że Komisja Rewizyjna wnioskuje do Rady Miasta o przyjęcie sprawozdania z wykonania 

budżetu za 2023 rok oraz przyjęcie wykonania budżetu.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę:
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Nr 111/12/2024
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2023 rok 

oraz sprawozdania z wykonania budżetu za 2023 rok
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.6.
Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Szczecinek absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2023 rok.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- przypomniała, że Regionalna Izba Obrachunkowa pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie.

Maciej Batura Przewodniczący Komisji Rewizyjnej:

- poinformował, że Komisja Rewizyjna wnioskuje o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Szczecinek.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę:

Nr 111/13/2024
w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Szczecinek absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2023 rok.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.7.
Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Szczecinek na 2024 rok.

Ryszard Pazoła Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja w 4-osobowym składzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę:

Nr 111/14/2024
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Szczecinek na 2024 rok.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.
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Ad.8.

Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2024 rok.

Ryszard Pazoła Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja w 4-osobowym składzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę:

Nr 111/15/2024
w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2024 rok.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.9.

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2024 - 2036.

Ryszard Pazoła Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja w 4-osobowym składzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę:

Nr 111/16/2024
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczecinek na lata 2024 - 2036.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.10.

Uchwała w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji z przeznaczeniem na pokrycie 

kosztów zakupu samochodu typu furgon patrolowy oznakowany na rzecz Komendy Powiatowej Policji w Szczecinku.

Ryszard Pazoła Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

omówił projekt uchwały i uzasadnienia,

Komisja w 4-osobowym składzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- wyjaśnił, że w ostatnim czasie zostały uszkodzone 3 samochody policyjne,

- dodał, że bez pomocy Miasta trudno byłoby funkcjonować policjantom,

- stwierdził, że bezpieczeństwo w mieście jest rzeczą trudną do przecenienia, podobnie jak zdrowie 

i bezpieczeństwo pożarowe,

- uprzedził, że prawdopodobnie w najbliższym czasie, poprosi radnych o wyrażenie zgody na dofinansowanie 

wkładu własnego do leasingu karetki pogotowia, bo uważa, że jest to naszym obowiązkiem i wydaje się, że 

finanse na to pozwalają,

- dodał, że będzie to prawdopodobnie kwota 100 tyś. zł.,

- nadmienił, że w planach jest również pomoc dla straży pożarnej.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- stwierdziła, że potrzeby związane ze społeczeństwem, dla zdrowia ludności, będą wspierane,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę:

Nr 111/17/2024
w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji z przeznaczeniem na pokrycie 

kosztów zakupu samochodu typu furgon patrolowy oznakowany na rzecz Komendy Powiatowej Policji
w Szczecin ku.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.11.
Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek.

Ryszard Pazoła Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja w 4-osobowym składzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę:

Nr 111/18/2024
w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.
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Ad.12.

Uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta Szczecinek w okresie od 1 lipca 2024 r. do 31 grudnia 2024 r.

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja w 4-osobowym składzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

Wgłosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę:

Nr 111/19/2024
w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta Szczecinek w okresie od 1 lipca 2024 r. do 31 grudnia 2024 r.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.13.

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LXI/548/2023 Rady Miasta Szczecinek z dnia 27 kwietnia 2023 r. w sprawie 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania.

Małgorzata Bała Przewodnicząca Komisji Problemów Społecznych:

- omówiła projekt uchwały,

- Komisja w 4-osobowym składzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

Wgłosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę:

Nr 111/20/2024
w sprawie zmiany uchwały Nr LXI/548/2023 Rady Miasta Szczecinek z dnia 27 kwietnia 2023 r. w sprawie 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 
opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu 

ich pobierania
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.
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Ad.14.

Uchwała w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego Miasta 

Szczecinek

Małgorzata Bała Przewodnicząca Komisji Problemów Społecznych:

- omówiła projekt uchwały,

- Komisja w 4-osobowym składzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę:

Nr 111/21/2024
w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego 

Miasta Szczecinek.
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.15.

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr 11/5/2024 Rady Miasta Szczecinek z dnia 23 maja 2024 r. w sprawie powołania 

stałych Komisji Rady Miasta Szczecinek i określenia przedmiotu ich działania.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Klubu Douglasa:

- poinformowała, że w imieniu autorów ww. uchwały tj. Klubu Douglasa, chciałaby zaproponować autopoprawkę 

i odczytała po proponowanych zmianach cały §1,

- dodała, że §2 pozostaje bez zmian,

- poinformowała, że wszyscy radni posiadają na stołach proponowaną autopoprawkę,

- wyjaśniła, że Komisja Edukacji i Kultury pracowała już nad projektem uchwały z autopoprawką.

Marcin Jaczewski Przewodnicząca Komisji Edukacji i Kultury:

- wyjaśnił, że na posiedzeniu Komisji Edukacji i Kultury w dniu 17 czerwca, ww. autopoprawka została 

omówiona,

- uzasadnił, że autopoprawka wynika z uwagi na powołanie stałej Komisji Edukacji i Kultury, która powstała na 

skutek podzielenia dotychczasowej Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Rekreacji, a jej uchwalony zakres był 

zbyt ogólny, zasadne jest wprowadzenie zmian precyzujących zakres zadań komisji Edukacji i Kultury,

- poinformował, że Komisja w 5-osobowym składzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę:

Nr III/22/2024
w sprawie zmiany uchwały Nr il/5/2024 Rady Miasta Szczecinek z dnia 23 maja 2024 r. w sprawie powołania 

stałych Komisji Rady Miasta Szczecinek i określenia przedmiotu ich działania.
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.16.

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LXVI/612/2023 Rady Miasta Szczecinek z dnia 23 listopada 2023 r. w sprawie 

przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie, roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub ujętym w gminnej ewidencji zabytków, położonym na terenie miasta Szczecinek, w związku 

z dofinansowaniem inwestycji z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków.

Magdalena Lubczyk Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- poinformowała, że Komisja jednogłośnie w głosowaniu jawnym przychyliła się do przyznania Państwowej 

Szkole Muzycznej I i II stopnia w Szczecinko dotacji celowej w kwocie 2 725 380,00 zł na renowację.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę:

Nr lli/23/2024
w sprawie zmiany uchwały Nr LXVI/612/2023 Rady Miasta Szczecinek z dnia 23 listopada 2023 r. w sprawie 

przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie, roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków lub ujętym w gminnej ewidencji zabytków, położonym na terenie miasta Szczecinek, 
w związku z dofinansowaniem inwestycji z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.17.

Uchwała w sprawie wyznaczenia osób do reprezentowania Miasta Szczecinek w Związku Miast i Gmin Dorzecza 

Parsęty.

Magdalena Lubczyk Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- omówiła projekt uchwały,

- Komisja jednogłośnie w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę:

Nr III/24/2024 

w sprawie wyznaczenia osób do reprezentowania Miasta Szczecinek w Związku Miast 
i Gmin Dorzecza Parsęty.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.18.
Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr X/54/9Q Rady Miasta w Szczecinku z dnia 12 listopada 1990 r. w sprawie 

przystąpienia do Związku Miast Polskich.

Magdalena Lubczyk Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- omówiła projekt uchwały,

- Komisja jednogłośnie w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę:

Nr III/25/2024 

w sprawie zmiany uchwały Nr X/54/90 Rady Miasta w Szczecinku z dnia 12 listopada 1990 r. w sprawie 

przystąpienia do Związku Miast Polskich.
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.19.
Uchwała w sprawie rezygnacji Miasta Szczecinek z członkostwa w Stowarzyszeniu Gmin, Powiatów i Województw 

„DROGA S11”.

Magdalena Lubczyk Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- omówiła projekt uchwały,

- Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- podkreślił, że wycofanie się ze Stowarzyszenia nie oznacza, że nie przywiązujemy wagi do przebudowy drogi 

S11, tzw. „drogi życia”,

- dodał, że zależy Miastu, aby droga szybko powstała, szczególnie na odcinku Szczecinek - Piła i Piła - Poznań 

co połączy Miasto poprzez drogi szybkiego ruchu z całą Europą,

- poinformował, że sprawczość tego Stowarzyszenia jest żadna,
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- nadmienił, że decyzje podejmowane są gdzie indziej i Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad nie za 

bardzo liczy się z głosem Stowarzyszenia,

- stwierdził, że informacje o oddawaniu kolejnych odcinków drogi, Miasto otrzymuje z innych źródeł i nie ma 

sensu płacenia składek na Stowarzyszenie ponieważ sprawczość Stowarzyszenia jest żadna.

Magdalena Lubczyk Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- dodała, że Stowarzyszenie traci swój cel, droga S11 jest w trakcie budowy, a głównym celem statutowym 

Stowarzyszenia była idea chęci budowy drogi.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę:

Nr III/26/2024
w sprawie rezygnacji Miasta Szczecinek z członkostwa w Stowarzyszeniu Gmin, Powiatów i Województw 

„DROGA S11”.
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.20.
Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana E.Ś. na działania Burmistrza Miasta Szczecinek.

Krzysztof Zawada Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 17 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę:

Nr III/27/2024
w sprawie rozpatrzenia skargi Pana E.Ś. na działania Burmistrza Miasta Szczecinek.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.21.

Informacja Przewodniczącej Rady Miasta.

Uwag nie zgłoszono.
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Ad.22.

Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nie objętej tematyką sesji.

Marcin Jaczewski radny:

- poinformował, że w dniu 17 czerwca odbyło się posiedzenie Komisji Edukacji i Kultury Rady Miasta, na które 

zaproszeni byli przedstawicieli szkół w osobach Dyrekcji Szkół Podstawowych, Pani Dyrektor Przedszkola 

Publicznego, Pani Dyrektor Szkoły Muzycznej, Pan Dyrektor KCUW, Pan Dyrektor SAPiK i Pan Dyrektor 

Muzeum,

- dodał, że tematem posiedzenia Komisji było opiniowanie uchwały, którą dzisiaj procedowano,

- przekazał, że omówiono plan pracy Komisji Edukacji i Kultury na II półrocze 2024 r. .podjęto dyskusję 

o raporcie o stanie Miasta, rozmawiano o rekrutacji do szkół podstawowych w Szczecinku, o planach dot. 

wypoczynku dzieci i młodzieży w okresie wakacyjnym organizowanym przez szkoły podstawowe oraz SAPiK 

oraz o ofercie kulturalnej Miasta Szczecinek na sezon artystyczny na 2024 rok.

Ad.23.
Informacja z działalności Burmistrza Miasta.

Uwag nie zgłoszono.

Ad.24.
Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza.

Krzysztof Zawada Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji:

- zapytał, czy jest przewidywany remont ulicy Wodociągowej, a dokładnie tzw. „kocie łby” kostkę brukową, starą 

ulicę, która wchodzi w osiedle od ulicy Narutowicza?

- dodał, że ten temat był wielokrotnie poruszany.

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- odpowiedział, że są remonty różnych ulic, trwają rozmowy miedzy Zastępcami Burmistrza a Panią Dyrektor 

Mistą, będzie to zależało od sytuacji finansowej w jaką wejdziemy z następnym budżetem,

- poinformował, że ranking dróg do wyremontowania zostanie stworzony w momencie tworzenia budżetu czyli 

w okolicach połowy września i wówczas będzie mógł precyzyjnie odpowiedzieć na to pytanie.

Magdalena Lubczyk Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- zwróciła się do Pana Burmistrza z prośbą od mieszkańców osiedla Marcelin o wsparcie, aby autobusy 

Komunikacji Miejskiej dojeżdżały po godzinie 16-tej na ww. osiedle,

- dodała, aby zwrócić uwagę na rozkład jazdy autobusów, aby dzieci po dodatkowych popołudniowych 

zajęciach miały czym wrócić na osiedle.
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- odpowiedział, że są różne uwagi dotyczące rozkładu jazdy autobusów,

- dodał, że w ciągu najbliższych tygodni będą one kompleksowo rozpatrywane,

- nadmienił, że chodzi o utworzenie nowych przystanków autobusowych,

- zwrócił uwagę, że funkcjonuje dziwaczny system finansowania Komunikacji Miejskiej i dodał, że Komunikacja 

otrzymuje ryczałtem pieniądze za ilość kilometrówki, na podstawie podpisywanej co roku umowy,

- dodał, że ingerowanie w zwiększenie częstotliwości autobusów wiązałaby się z dopłatą do Spółki,

- stwierdził, że jest to trudne zagadnienie, pomysł darmowej komunikacji jest kontrowersyjny i zobowiązał się, 

że w najbliższym czasie nie będzie tego ruszał,

- przekazał, że będą próby zmian przebiegu linii autobusowych czy propozycje nowych przystanków 

autobusowych,

- przypomniał, że temat kursów autobusowych na Marcelin pojawił się kiedy poprzednio był Burmistrzem, 

wówczas kursy były, a autobusy jeździły prawie puste,

- stwierdził, że trzeba zobaczyć jak to faktycznie dzisiaj wygląda, jeżeli potrzeba będzie to na pewno zrobi 

wszystko, żeby spełnić oczekiwania mieszkańców.

Damian Cembrowski radny:

- poinformował, że będąc głosem wielu mieszkańców Szczecinka złożył zapytanie w sprawie możliwości 

utworzenia przejścia dla pieszych,

- przedstawił i odczytał treść swojego zapytania, która jest dostępna na stronie BIP Urzędu Miasta Szczecinek: 

https://bip.szczecinek.pl/interpelacja/4820/zapytanie-w-sprawie-utworzenia-przeiscia-dla-pieszych

Radny Janusz Rautszko opuścił posiedzenie Rady Miasta.

Stan obecnych radnych: 18 osób.

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- odpowiedział, że jeżeli taki problem istnieje, to będą próby jego rozwiązania,

- przypomniał, że ulica Kołobrzeska jest drogą wojewódzką i w momencie kiedy zostanie zrobiony łącznik 

pomiędzy rondem Leśnym a „jedenastką” czyli rondem przy strefie ekonomicznej, to przestanie pełnić funkcję 

drogi wojewódzkiej,

- potwierdził, że jeżeli jest to droga wojewódzka, to zostanie zrobione zgłoszenie do Urzędu Marszałkowskiego 

z prośbą o wykonanie takiego przejścia, a jeżeli jest to droga Miasta, to zobowiązał się, że Miasto to zrobi,

- poprosił o głos dla Pani Dyrektor Misty.

Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego:

- poinformowała, że jest to skrzyżowanie ulicy Kościelnej drogi gminnej z drogą wojewódzką nr 172, jeszcze 

dopóki nie zostanie wybudowany łącznik,

- dodała, że na etapie prac projektowych, na etapie projektu czasowej organizacji ruchu na czas robót, w trakcie 

wykonywania robót było to przejście dla pieszych na zjeździe do Intermarche,
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- poinformowała, że w momencie gdy projekt organizacji ruchu był uzgadniany w Urzędzie Marszałkowskim, to 

stwierdzono, że nie może być tego przejścia, ponieważ nie jest to skrzyżowanie, tylko zjazd na nieruchomość, 

a niejeden z elementów skrzyżowania i dlatego to przejście zostało z projektu wyrzucone,

- następnie po realizacji były monity, Miasto Szczecinek występowało do Urzędu Marszałkowskiego z prośbą, 

żeby jednak to przejście było, bo miejsce jest niebezpieczne i niestety nie znalazło to pozytywnej akceptacji,

- podsumowała, żeby cokolwiek tam zmienić należy czekać dopóki ten odcinek nie straci kategorii drogi 

wojewódzkiej.

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- poinformował, że zmieniły się realia polityczne, w związku z tym ponownie spróbujemy wystąpić, żeby to 

przejście było,

- stwierdził, że jeżeli jest to miejsce niebezpieczne, to powinno być oznakowane przejście dla pieszych,

- dodał, że postara się tą sprawę załatwić.

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego:

- zwrócił się z prośbą do Burmistrza, o dokonanie zadaszenia, wiaty przystanku na ulicy Sikorskiego - Armii 

Krajowej, uzasadniając, że korzysta z niego dużo dzieci jeżdżących do Zespołu Szkół nr 6, Zespołu Szkół 

nr 1,

- w imieniu mieszkańców podziękował za postawienie ławeczki.

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- odpowiedział, że nie zna problemu ale zanotuje go,

- dodał, że wymiana wiaty przystankowej jest możliwa, należy chwilę poczekać i spróbuje prośbę spełnić.

Marek Ogrodziński Przewodniczący Klubu Radnych „KKW Koalicja Obywatelska”

- złożył wniosek o zainstalowanie lustra drogowego na skrzyżowaniu między ulicą Zana a Armii Krajowej,

- dodał, że stosowny dokument i zapytanie złoży i będzie oczekiwał na odpowiedź,

- zapytał, czy istnienie możliwość wycięcia trzciny w miejscu, gdzie jest fontanna w jeziorze, przy granicy 

z wyciągiem narciarskim?

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- odpowiedział, że montaż lustra nie jest problemem,

- dodał, że nie jest to inwestycja droga i jeśli zachodzi potrzeba to zostanie to zrobione,

- wspomniał, że naprzeciwko swojego domu instalował lutro za swoje prywatne pieniądze,

- odnosząc się do wycięcia trzciny poinformował, że o tej porze roku nie można tego zrobić, tylko zimą.

Tomasz Wajsowicz Z-ca Dyrektora Wydziału Ochrony Środowiska:

- doprecyzował, kwestię wycinania trzciny na jeziorze Trzesiecko i poinformował, że jest to corocznie 

dokonywane na podstawie pozwolenia wodnoprawnego, które uzyskaliśmy,
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- dodał, że trzcina jest wycinana tylko w okresie jesiennym i wiosennym, najpóźniej do końca lutego,

- wyjaśnił, że ta trzcina była już wycięta,

- dodał, że pozwolenie dotyczy wycięcia tylko części nadwodnej,

- poinformował, że to co aktualnie w tym miejscu widzimy jest efektem wzrostu trzciny, która odbiła od lutego,

- stwierdził, że na dzień dzisiejszy nie jest możliwe uzyskanie zezwolenia na całkowite usunięcie trzciny 

w okresie wegetacyjnym, ze względu na ochronę ptactwa wodnego, które podlega całkowitej ochronie.

Małgorzata Kubiak-Horniatko Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- zwróciła się do Burmistrza i poinformowała, że w poprzedniej kadencji pochylała się nad tematem siatek 

połączeń i ponownie apeluje o przeanalizowanie całej siatki połączeń autobusów komunikacji miejskiej,

- szczególnie zwróciła uwagę na osiedle Świątki i przysłowiową górkę, ponieważ tam rzadko jeżdżą autobusy, a 

będzie tam internat i są dwie szkoły,

- dodała, że mieszkańcy proszą, aby autobusy jeździły tam częściej,

- ponowiła prośbę o doświetlenie ulicy Akacjowej i postawienie jednej lampy.

Magdalena Lubczyk Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności:

- w uzupełnieniu, zwróciła się z prośbą o przeanalizowanie całej siatki połączeń autobusów komunikacji 

miejskiej,

- poinformowała, że mieszkańcy ulicy Pogodnej, zwracają uwagę, że 600 samochodów dziennie przejeżdża 

ulicą, która jest nieutwardzona, jest tam piach,

- kontynuowała, że jest tam prowadzone przedszkole i jest prośba, aby utworzyć odrębny dojazd do 

przedszkola, czy to od ulicy Trzesieckiej lub za rondem Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy.

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- poinformował, że temat ulicy Pogodnej wraca i nie jest to jedyny jej problem,

- przypomniał o walce ze szczurami na tej ulicy,

- stwierdził, że tworzenie działalności gospodarczej w miejscach, które infrastrukturalnie nie są do tego 

przygotowane jest problemem w innych częściach miasta,

- poinformował, że być może w przyszłym roku będą próby utwardzenia tej drogi albo zrobienia innego dojazdu 

do przedszkola,

- dodał, że przedszkole-żłobek, który tam się znajduje ma dużo dzieci, działalność trafiona w zapotrzebowanie 

w tej części miasta,

- podsumował, że ulica Pogodna poważnie będzie brana pod uwagę w przyszłorocznym budżecie.

Joanna Pawłowicz radna:

- w imieniu mieszkańców osiedla Świątki zwróciła się z prośbą o skoszenie trawy wokół stawów,

- poinformowała, że w odniesieniu do zwiększenia komunikacji na terenie Świątek, to uważa, że w momencie 

kiedy powstanie nowy internat szkolny, młodzież przestanie dojeżdżać i będzie chodzić pieszo,
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- dodała, że wcześniej kontaktowała się z pracownikiem Urzędu Miasta odpowiedzialnym za nadzorowanie 

natężenia ruchu w poszczególnych godzinach i dowiedziała się, że autobusy są dostosowane do natężenia,

- zauważyła, że autobusy czasami jażdżą prawie puste,

- poinformowała, że nie widzi potrzeby dodatkowego oświetlenia na ulicy Akacjowej, chyba, że dotyczy to 

pierwszej części, gdzie powstaje nowy internat,

- dodała, że nikt z mieszkańców takiej potrzeby nie zgłaszał i nadmieniła, że sama mieszka na ulicy Akacjowej 

i widzi, że ulica jest dobrze doświetlona.

Małgorzata Kubiak-Horniatko Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- odniosła się to kursów autobusów na Świątki i zwróciła uwagę, że w nowym internacie szkolnym będą 

mieszkać dzieci uczęszczające do różnych szkół, nie tylko do Zespołu Szkół nr 6,

- dodała, że jest tam również Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy z dziećmi niepełnosprawnymi i starsze 

dzieci samodzielnie dojeżdżają do ośrodka,

- stwierdziła, że byłaby ostrożna mówiąc, że te autobusy są niepotrzebne.

Joanna Pawłowicz radna:

- odpowiedziała, że problem jest konsultowany i monitorowany na bieżąco i jeśli będzie potrzeba do Urząd 

Miasta zadziała.

Ad.25.
Wnioski i oświadczenia radnych.

Ad.26.
Zakończenie sesji.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- stwierdziła wyczerpanie porządku obrad,

- poinformowała, że sesja zwyczajna wg harmonogramu pracy Rady Miasta jest zaplanowana na wrzesień.

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- poinformował, że będzie zwracał się z prośbą do Pani Przewodniczącej o zwołanie sesji nadzwyczajnej,

- wyjaśnił, że jedna uchwała powinna być podjęta przed wakacjami i chodzi o wycofanie zgody na spożywanie 

alkoholu wokół zamku i na pomoście,

- dodał, że popiera w tym temacie zdanie policji i straży miejskiej,

- nadmienił, że bardzo dużo osób sygnalizowała ten problem i należy go w sposób jednoznaczny rozwiązać,

- wspomniał, o uchwale dotyczącej wykupu udziałów, które Mirosławiec na wolnym rynku chce sprzedać, 100 

udziałów w Wardyniu i uważa, że wzmocni to pozycję Miasta w MPGO Wardyń.
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Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- zamknęła III sesję Rady Miasta.

Zakończenie Sesji Rady Miasta Szczecinek: godz.: 10:30.

Na tym protokół zakończono.

Protokół sporządziła: Przewodnicząca Rady Miasta

Grażyna Kuszmar
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